
Z A P I S N I K 

sa 6. posebne  śednice prvog redovnog (proljećnjeg) zasijedanja u 2015. godini 

Skupštine Crne Gore 25. saziva, održane 27, 28, 29. maja i 1, 2. juna 2015. godine 

 

 

  Śednica je počela 27. maja u 13 sati i 35 minuta. 

  Śednici je predśedavao Ranko Krivokapić, predśednik Skupštine, a jednim 

dijelom, zbog spriječenosti predśednika, predśedavali su, naizmjenično, mr Milutin 

Simović i Suljo Mustafić, potpredśednici Skupštine. 

  Predśednik Skupštine je podśetio da je ovo śednica u redovnom zasijedanju 

posvećena premijerskom satu i poslaničkim pitanjima i obavijestio da je dnevni red 

śednice 

 

          PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA. 

 

  U okviru premijerskog sata pitanja predśedniku Vlade  postavili su: 

 

         1. Poslanik mr MILUTIN SIMOVIĆ, u ime Kluba poslanika Demokratske  partije  

socijalista: 

         Kako se odražava opstrukcija realizacije razvojnih projekata na finansijska, 

ekonomska i ukupna društvena kretanja? 

         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje, odgovor je 

komentarisao mr Milutin Simović. 

 

         2. Poslanik MLADEN BOJANIĆ, predśednik Kluba samostalnih poslanika: 

        U kojoj je fazi postupak utvrđivanja individualne odgovornosti za štetu po 

budžet Crne Gore u iznosu od 181.124.519,46 eura, nastalu na osnovu plaćenih 

garancija za kredite osam privrednih društava(Kombinat aluminijuma AD Podgorica, 

Željezara AD Nikšić, NIP Pobjeda AD Podgorica, Rudnici boksita AD Nikšić, Melgonija 

Primorka Bar, Mi-Rai DOO Nikšić, Fabrika elektroda AD Plužine i Lenka AD Bijelo 

Polje) u periodu 2011. – 2014. godine? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi.   

          MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Mladen Bojanić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 

       3. Poslanik BORISLAV BANOVIĆ, predśednik Kluba poslanika Socijaldemokratske 

partije: 

        Vlada, naravno i Skupština Crne Gore ulaze u poslednju godinu četvorogodišnjeg 

mandata. Što su po Vašem mišljenju najznačajniji poslovi koje treba obaviti u tom 

periodu; državni poslovi i sama reforma su stalan i trajan proces, ipak što je po Vašem 

mišljenju uspješno odrađeno ili završeno u dosadašnjem mandatu, a što je ostalo 

nedovršeno i u kojim segmentima; u kojim oblastima, kojim aktivnostima i projektima 

treba posvetiti posebnu pažnju i uraditi ono neophodno od strane Vlade, Skupštine, 
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državne administracije; da bi se, bar što se našeg dijela i obaveza, moglo reći: uradili 

smo što treba i što se moglo? 

        MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Borislav Banović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 

         4. Poslanik SRĐAN MILIĆ, u ime Kluba poslanika Socijalističke narodne partije: 

         Tačno je jedanaest godina od ubistva čovjeka na čiju su riječ bili naviknuti 

građani Crne Gore kao na riječ istine, koja je gromko saopštavala građanima sve 

ono o čemu se i dan danas, na žalost, samo šapuće; nakon jedanaest godina, u toku 

je ponovljeni postupak po Odluci Apelacionog suda, dok se iza rešetaka i dalje nalazi 

samo jedan od učesnika i time se nećemo baviti u ovom pitanju. Ono što me zanima 

kao čovjeka pa tek onda kao političara je: Da li smatrate da nalogodavca ovog 

zločina treba prvenstveno tražiti među onima koji su imali najviše koristi od njegove 

smrti? Kao nosilac jedne od tri najvažnije državne funkcije, vidite li sebe odgovornog 

u dijelu rasvetljavanja političke pozadine ubistva Duška Jovanovića?  

         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Srđan Milić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar.  

 

 5.  Poslanik DARKO PAJOVIĆ, u ime Kluba poslanika Pozitivne Crne Gore:      

        Hoće li Vlada preduzeti konkretne mjere iz svoje nadležnosti, i ako hoće koje, 

kako bi se zaustavilo iseljavanje ljudi sa sjevera zemlje? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi. 

        MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Darko  Pajović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar.   

 

         6. Poslanik GENCI NIMANBEGU, u ime Kluba poslanika Albanskih partija 

(FORCA, AA) HGI i LPCG: 

        Koje mjere Vlada Crne Gore planira da preduzme ili da li planira preduzeti bilo 

koje aktivnosti u slučaju neuspješnih privatizacija u sektoru turizma u Opštini Ulcinj; 

koje su mjere moguće od strane vaše Vlade kako bi se pokrenuo ciklus investicija 

koji je prijeko potreban u Opštini Ulcinj a odnosi se na neuspješne privatizacije i to 

posebno u sljedećim slučajevima: Privatizacija Hotela Galeb, Hotela Lido i takođe 

Ugovora za izgradnju hotela na poluostrvu Suka tj. lokacija bivšeg Hotela Jadran; 

kakvi su ugovori koji su potpisani sa tim učesnicima procesa privatizacije koji 

tolerišu apsolutnu neaktivnost investitiora, koja je rezultirala, u prva dva slučaja sa 

uništenjem postojećih kapaciteta u turizmu, dok u slučaju lokacije Suka-Jadrana sa 

zarobljavanjem jedne od najatraktivnijih lokacija na primorju za razvoj turizma. 

Nekoliko puta je od strane ministara u Vladi nagoviješteno da će se odnos prema 

ovakvim investitorima promjeniti i čak je najavljivano i raskidanje ugovora. Da li se 

na tome radi u Ministarstvima? 
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         Odgovor traži i u pisanoj formi. 

         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Genci Nimanbegu, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio 

na komentar.   

 

         7. Poslanik REŠAD SIJARIĆ, u ime Kluba  poslanika Bošnjačke stranke: 

         Kada Vlada planira izgraditi treći granični prelaz sa Srbijom, konkretno na 

Pešterskoj visoravni? 

         MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade odgovorio je na pitanje, odgovor je 

komentarisao Rešad  Sijarić.  

 

          Predśednik Skupštine je konstatovao da je završen dio śednice koji se odnosi 

na premijerski sat i odredio kraću pauzu. 

 

*  *  * 

        Śednica je prekinuta u 15 sati i 45 minuta, a nastavila u 15 sati i 55 minuta. 

 

 

        Poslanička pitanja postavili su: 

 

         Potpredśedniku Vlade i ministru vanjskih poslova i evropskih integracija 

 

1. Poslanik MILAN KNEŽEVIĆ 

  S obzirom na potvrđenu autentičnost sadržaja dviju depeša, a koje se odnose 

na razgovore ministra vanjskih poslova Igora Lukšića sa njemačkim i američkim 

zvaničnicima, očekujem pojašnjenje: na koga ste konkretno mislili, da u Vašoj 

depeši od 24. 03. 2015. godine ugrožava spoljnopolitički prioritet ulaska Crne Gore 

u NATO; pošto se u depeši u opštem kontekstu navode političke partije, Mitropolija 

crnogorsko primorska, NVO organizacije, i zvanični predstavnici Ruske federacije, 

očekujem da mi imenom i prezimenom navedete ko su ljudi koji usporavaju i 

opstruiraju projekat učlanjenja u NATO savez; 

        Odgovor traži i u pisanoj formi. 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Igor Lukšić, potpredśednik Vlade i 

ministar vanjskih poslova i evropskih integracija, a Milan Knežević je komentarisao 

odgovor. 

 

2. Poslanik dr STRAHINjA BULAJIĆ 

  Prema dokumentima Vlade Crne Gore, koji su mediji i NVO finansirani da, 

propagiraju učlanjenje Crne Gore u NATO pakt, kao i koliko je do sada utrošeno 

novca poreskih obveznika u tu svrhu, odnosno, za medije, koliki je iznos sredstava 

po stavkama, posebno za reklamni dio, a posebno za novinarske tekstove i 

reportaže? 

        Odgovor traži i u pisanoj formi. 
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         Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Igor Lukšić, potpredśednik Vlade i 

ministar vanjskih poslova i evropskih integracija, a dr Strahinja Bulajić je 

komentarisao odgovor. 

       dr Igor Lukšić, potpredśednik Vlade i ministar vanjskih poslova i evropskih 

integracija je obavjestio da drugo pitanje poslanika dr Strahinje Bulajića nije dobio. 

        Predśedavajući Suljo Mustafić je obavjestio da su dobili dopis, da je ovo pitanje 

usmjereno Ministarstvu vanjskih poslova i evropskih integracija. 

        Poslanica Jelisava Kalezić intervenisala je proceduralno saopštavajući ministru 

da poslanike koji su se izjasnili protiv ulaska Crne Gore u NATO niko nigdje ne poziva 

na debate niti dobijaju pozive i dodala da u Crnoj Gori treba da se vodi dijalog o 

svemu, nema tabu tema jedino na taj naćin će se uspostaviti društvena kohezija.  

 

*  *  * 

       Śednica je prekinuta u 16 sati i 15 minuta, a nastavljena śutradan (28. maja) 

u 10 sati i 10 minuta. 

        Predśedavajući mr Milutin Simović je podśetio da se nastavlja sa pitanjima koja 

su za ovu śednicu postavljena Ivanu Brajoviću, ministru saobraćaja i pomorstva. 

 

        Ministru saobraćaja i pomorstva: 

 

1. Poslanik MILORAD VULETIĆ 

 1) Prostornom planskom dokumentacijom opština Podgorice i Danilovgrad, 

planirana je izrada saobraćajnice bulevarskog tipa ili brze ceste u dužini od oko 15-

ak kilometara, a radi se o saobraćajnici međunarodnog značaja Podgorica   

Danilovgrad - Nikšić (dio puta od naselja Gornja Gorica do kružnog toka u 

Danilovgradu). Kako je u toku izbor obrađivača projektne dokumentacije, molim Vas 

da mi odgovorite koja je planirana dinamika:  za izradu projektne dokumentacije,  

rješavanje imovinsko pravnih odnosa i izrada same saobraćajnice. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Milorad Vuletić je komentarisao odgovor. 

2) Da li je Ministarstvo saobraćaja zajedno sa Glavnim gradom planiralo 

rekonstrukciju dijela regionalnog puta Podgorica-Danilovgrad-Nikšić, na dionici od 

Vranskih Njiva do mjesnog centra Spuž u dužini od 4,8 km prije početka izgradnje 

saobraćajnice bulevarskog tipa od Podgorice do Danilovgrada? 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Milorad Vuletić je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanica dr JELISAVA KALEZIĆ 

Prema DPP koridora autoputa Bar – Boljare, trebalo je za pola godine od 

usvajanja plana da se uradi idejni projekt trase autoputa kroz urbano područje 
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Podgorice. Zašto Ministarstvo saobraćaja, kao nadležni državni organ, do danas, 

sedam godina nakon isteka roka, nije obezbijedilo ovu projektnu dokumentaciju? 

           Odgovor traži i u pisanoj formi.  

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a dr Jelisava Kalezić je komentarisala odgovor. 

 

3. Poslanik SAŠA PEŠIĆ  

Da li mi možete odgovoriti kada će biti stavljena u funkciju javna rasvjeta u 

tunelu „Tifran“, koji je krajem decembra 2014. godine otvoren za saobraćaj? 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Saša Pešić je komentarisao odgovor. 

 

4. Poslanik NIKOLA GEGAJ 

         Dokle su stigli radovi na izgradnji puta Plav – Podgorica i kada možemo 

očekivati završetak radova? 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Nikola Gegaj je komentarisao odgovor. 

          Predśedavajući mr Milutin Simović je obavjestio da je ministru saobraćaja i 

pomorstva postavio dva pitanja i poslanik dr Novica Stanić ali je opravdano odsutan 

da pitanja postavi i usmeno.  

 

         Potpredśedniku Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministru za 

informaciono društvo i telekomunikacije 

 

1. Poslanik MLADEN BOJANIĆ  

U kojoj su fazi pregovori sa kompanijom A2A o produženju ugovora o 

upravljanju Elektroprivredom AD? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi.  

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vujica Lazović, potpredśednik Vlade 

za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar za informaciono društvo i 

telekomunikacije, a Mladen Bojanić je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik mr ALEKSANDAR DAMJANOVIĆ 

Da li Vlada planira, da u kontekstu isticanja roka tzv. aneksa ugovora, kojim 

je produženo upravljanje menadžmentom “Elektroprivrede” a.d. od strane 

italijanske kompanije A2A, ponudi toj kompaniji novi rok za upravljanje, ili kao 

alternativu, otkup vlasničkog udjela koji A2A posjeduje u državnoj elektroprivrednoj 

kompaniji? 

           Odgovor traži i u pisanoj formi.  
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          Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vujica Lazović, potpredśednik Vlade 

za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar za informaciono društvo i 

telekomunikacije, a mr Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanik OBRAD GOJKOVIĆ 

Molim da mi se da precizan odgovor da li su u procesu privatizacijie Instituta 

Igalo učestvovali predstavnici Sindikata Instituta Igalo; već sam postavljao ovo 

pitanje i dobijao odgovor  da su u ovom procesu učestvovali predstavnici Sindikata 

Instituta  Igalo, međutim u medijima se oglasio Sindikat Instituta Igalo sa tvrdnjom 

da oni nikada nisu oficijelno bili dio ovog procesa, niti da su učestvovali u 

odlučivanju po ovom pitanju. Sindikat Instituta Igalo je povremeno dobijao 

informacije ali u odlučivanju nije učestvovao. Ukoliko u Vladi postoje podaci da je 

neko iz Sindikata  Instituta Igalo  bio angažovan, molim da mi se dostave ti podaci. 

            Odgovor traži i u pisanoj formi.  

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vujica Lazović, potpredśednik Vlade 

za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar za informaciono društvo i 

telekomunikacije, a Obrad Gojković je komentarisao odgovor. 

 

*  *  * 

      Śednica je prekinuta u 11 sati i 45 minuta, a nastavila u 14 sati. 

        Predśedavajući Suljo Mustafić je podśetio da se nastavlja sa pitanjima koja su 

za ovu śednicu postavljena Dušku Markoviću, potpredśedniku Vlade za politički 

sistem, unutrašnju i vanjsku politiku. 

        Predśedavajući Suljo Mustafić je obavjestio da na drugo pitanje poslanika dr 

Strahinje Bulajića daće odgovor potpredśednik Vlade za politički sistem, unutrašnju 

i vanjsku politiku. 

   

        Potpredśedniku Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku 

 

1. Poslanik NEBOJŠA MEDOJEVIĆ 

Ko je odgovoran za propuste u borbi protiv organizovanog kriminala i  korupcije 

na visokom nivou, i da li je Vijeće za nacionalnu bezbjednost uzurpiralo svoja 

ovlašćenja u vodjenju istraga u određenom broju slučajeva i time ugrozilo i 

suspendovalo ustavni poredak i sprovelo tihi državni puč. 

        Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpredśednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, a Nebojša Medojević je komentarisao 

odgovor i postavio dopunsko pitanje: Šta bi uradio u situaciji, da sam ja premijer 

Crne Gore i da kažem da mi je Muhamed Akvan bezbjednosno interesantno lice, 

obavještajac više stranih obavještajnih službi prijatelj i da se slikam s njim i da ga 

promovišem kao spasitelja i budućnost razvoja crnogorske ekonomije i mi koji smo 
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protiv takve vrste investitora da se označi model kao neko ko blokira ekonomski 

razvoj, što je juče ovdje premijer rekao. 

         Duško Marković, potpreśednik Vlade za politički sistem, unutrašnju i vanjsku 

politiku odgovorio je na dopunsko pitanje.  

         Poslanik Nebojša Medojević koristio je proceduralnu intervenciju radi 

pojašnjenja stavova.  

 

2. Poslanik VELIZAR KALUĐEROVIĆ 

       1) Koliko lica na službi u Vojsci Crne Gore je do sada pokrenulo i vodilo parnički 

postupak u cilju ostvarivanja prava na isplatu naknade troškova prevoza za dolazak 

na posao i povratak sa posla u periodu od 01. 01. 2010. do 06. 09. 2011. godine, 

u kolikom broju predmeta su zaposleni uspjeli u sporu kod nadležnog suda, a u 

koliko predmeta je njihov zahtjev odbijen kao neosnovan; Koliki ukupni iznos 

sredstava je po svim pravosnažnim presudama dosuđen licima na službi u Vojsci 

Crne Gore po gore navedenom osnovu, uz posebno navođenje dosuđenog iznosa 

glavnog duga, kamate i priznatih troškova vođenja sudskog postupka; Da li su se 

Vlada i resorna ministarstva bavila pitanjem zbog čega se licima na službi u Vojsci 

Crne Gore uskraćuje pravo na naknadu troškova prevoza predviđeno Uredbom Vlade 

o naknadi troškova licima na službi u Vojsci Crne Gore („Sl. list CG“ br 12/2008) pa 

su ta lica za ostvarivanje svojih prava bila prinuđena da vode sudski postupak. Ovo 

posebno pri saznanju da su gotovo sva lica koja su po navedenom osnovu pokrenula 

postupak, uspijevala u sporu. Da li je zbog ogromne materijalne štete koja je nastala 

za budžet Crne Gore, vođenjem sudskih postupaka koji se gube, kao i ukupne 

negativne atmosfere koja neminovno nastaje uskraćivanjem prava zaposlenih, do 

sada pokrenuto pitanje bilo čije odgovornosti, i ako jeste, molim podatke o tome; 

Takođe pitam, da li je iznenadna promjena sudske prakse kojom je u predmetima 

sa istovjetnom pravnom problematikom, nakon više stotina presuda u korist 

zaposlenih, presuđeno protiv njih, zavrijedila vašu pažnju, pažnju ministra pravde i 

pažnju sudske vlasti, u cilju zaštite ustavnog načela jednakosti svih pred zakonom, 

kao i obezbjeđivanja ujednačene sudske prakse?  

         Odgovor traži i u pisanoj formi. 

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpredśednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, a Velizar Kaluđerović je komentarisao 

odgovor. Repliku je koristio Nebojša Medojević. 

          2) Nakon što je 18. marta ove godine stupio na snagu Zakon o specijalnom 

državnom tužilaštvu, u završnoj fazi su aktivnosti po raspisanom javnom konkursu 

za izbor Glavnog specijalnog tužioca i deset specijalnih tužilaca. Pitam da li su 

obezbijeđeni adekvatni prostorni uslovi za rad Specijalnog državnog tužilaštva, kao 

i sve neophodne materijalno tehničke pretpostavke za obavljanje poslova iz  

nadležnosti Specijalnog državnog tužilaštva; molim za precizan odgovor o 
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obezbijeđenom poslovnom-radnom prostoru, za Specijalno državno tužilaštvo, kao i 

da li će taj radni prostor obezbjeđivati mogućnost direktnog priključenja na 

odgovarajuće baze podataka informacionih sistema drugih državnih organa i organa 

državne uprave  (MUP-Uprava policije, Poreska uprava, Komisija za hartije od 

vrijednosti, Centralna depozitarna agencija, Agencija za sprečavanje korupcije, 

Uprava za nekretnine i druge) koji su neophodni za obavljanje poslova iz nadležnosti 

Specijalnog državnog tužilaštva, a saglasno članu 36  Zakona o specijalnom 

državnom tužilaštvu. Ukoliko svi prethodno navedeni preduslovi još nijesu 

obezbijeđeni, molim za odgovor o razlozima zbog kojih nijesu obezbijeđeni, kao i 

kada je planirano da se obezbijede.  

         Odgovor traži i u pisanoj formi. 

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpredśednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, a Velizar Kaluđerović je komentarisao 

odgovor. 

 

3. Poslanik KOČA PAVLOVIĆ 

        Tokom minulih mjeseci više stranih državljana je uhapšeno na teritoriji Crne 

Gore ili na našim graničnim prelazima, pod optužbom za nedozvoljenu prodaju 

oružlja terorističkim organizacijama, među kojima su FARC i Al Kaida. Sva ta 

hapšenja su obavljena isključivo po nalozima stranih obavještajnih službi. Kako je 

moguće, gospodine Markoviću, da vaše obavještajne službe nijesu imale nikakvih 

sumnji u poslovanje tih stranih trafikanata oružja; da li su vaše obavještajne službe 

makar naknadno otkrile sa kime su u Crnoj Gori ta lica sarađivala; zbog čega su 

svoje kriminalne poslove ta lica mjesecima vodila baš odavde, iz Crne Gore; da li su 

ta lica imala institucionalnu ili obavještajnu zaštitu tokom svoga kriminalnog 

bavljenja na teritoriji Crne Gore; konačno, ocjenjujete li gospodine Markoviću, da će 

ta pokazana nesposobnost vaših obavještajnih službi biti dobra preporuka za 

dobijanje pozivnice za članstvo u NATO-u?   

          Odgovor traži i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpredśednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, a Koča Pavlović je komentarisao 

odgovor. 

 

4. Poslanik mr DRITAN ABAZOVIĆ 

Kakva je trenutno bezbjednosna situacija u Crnoj Gori i da li su istinite 

informacije da se u Izvještaju Vijeća za nacionalnu bezbjednost navodi da postoji 

ozbiljan problem od organizovanog kriminala, tačnije da bezbjednosne službe, 

tehnički i materijalno, nijesu u stanju da rade na suzbijanju organizovanog kriminala 

u Crnoj Gori; takođe, pitam i koji je razlog da još uvijek nije imenovan novi direktor 
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Agencije za nacionalnu bezbjednost; I da li vd stanje koje postoji u ANB-u ugrožava 

integracione procese Crne Gore? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpredśednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, a mr Dritan Abazović je 

komentarisao odgovor. 

         Predśedavajući Suljo Mustafić odredio je kratku pauzu zbog nedostatka 

televizijskog prenosa. 

*  *  * 

 

         Śednica je prekinuta u 15 sati i 25 minuta, a nastavila u 16 sati. 

         Nastavljeno je sa postavljanjem poslaničkih pitanja. 

 

5. Poslanik ZORAN MILjANIĆ 

 Da li je Vijeće za nacionalnu bezbijednost donijelo odluku o formiranju timova 

za rasvjetljavanje teških krivičnih djela iz oblasti organizovanog kriminala i 

korupcije? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpredśednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, a Zoran Miljanić je komentarisao 

odgovor. 

 

6. Poslanik dr STRAHINjA BULAJIĆ 

Do kog nivoa je stigla istraga i da li je utvrđeno ko je iz državnih institucija 

dostavio u javnost dokumenta Ministarstva inostranih poslova vezana za aferu 

„Depeša“? 

         Odgovor traži i u pisanoj formi. 

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je Duško Marković, potpredśednik Vlade za 

politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, a dr Strahinja Bulajić je komentarisao 

odgovor. 

 

        Ministru odbrane: 

 

1. Poslanik SRĐAN MILIĆ  

Da li se raspolaže popisom imovine koju koristi Ministarstvo odbrane i Vojska 

Crne Gore i koja je od te imovine perspektivna, a koja je neperspektivna; šta je sa 

vojnim odmaralištima i na koji način se rešava pitanje obezbjeđivanja odmora i 

rekreacije za pripadnike Vojske Crne Gore s obzirom na težinu, stresnost i 

specifičnost poslova koji oni obavljaju; šta je sa raspodjelom stanova za zaposlene 

u Ministarstvu odbrane i Vojsci Crne Gore, odnosno koliko po evidenciji u 
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Ministarstvu odbrane i Vojsci Crne Gore ima zaposlenih koji nemaju riješeno 

stambeno pitanje; javnost je upoznata da su brojne nepravilnosti pratile dosadašnju 

raspodjelu stanova u Vašem ministarstvu, što je uzrokovalo desetine sudskih 

postupaka, a po informacijama iz Ministarstva finansija, samo u 2014-oj godini je 

država isplatila milion eura po osnovu sudskih presuda. Da li raspolažete 

informacijama koliko ima još sudskih postupaka i da li smo kao država (u svima smo 

tužena strana) ijedan od tih procesa do sada dobili;  Da li planirate i kada da 

pokrenete pitanje odgovornosti za očigledne nezakonitosti u radu nadležne komisije 

koja se bavila raspodjelom stanova? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dala je dr Milica Pejanović Đurišić, ministarka 

odbrane, a Srđan Milić je komentarisao odgovor. 

          2) Zašto zaposlenima u Ministarstvu odbrane i Vojsci Crne Gore na kraju 

2014. godine nije podijeljena jednokratna pomoć iz unutrašnjih rezervi, odnosno iz 

nedvosmisleno utvrđenih 1.3 miliona eura po stavci personalni izdaci; takođe, zašto 

ta sredstva nisu opredijeljena da se za vojnike, po ugovoru angažovane na 

svakodnevnoj obuci i radovima, obezbijedi bar jedan obrok (doručak ili užina) na 

teret države Crne Gore; kako je moguće da u kasarnama nema kantina, a da 

zaposleni u Generalnom štabu u Ministarstvu odbrane imaju na raspolaganju 

prostor gdje mogu kupiti doručaj? 

           Odgovor traži i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dala je dr Milica Pejanović Đurišić, ministarka 

odbrane, a Srđan Milić je komentarisao odgovor. 

 

2.  Poslanik SRĐAN PERIĆ 

           Šta ćete kao ministarka učiniti kako bi se uspostavio pun socijalni dijalog sa 

zaposlenima u Ministarstvu odbrane i Vojsci? 

           Odgovor traži i u pisanoj formi. 

           Odgovor na poslaničko pitanje dala je dr Milica Pejanović Đurišić, ministarka 

odbrane, a Srđan Perić je komentarisao odgovor. 

 

         Potpredśedniku Vlade 

 

1. Poslanik KOČA PAVLOVIĆ 

Da li ste se u međuvremenu presabrali i saznali makar približan broj stanovnika 

Rožaja koji su od Nove godine do danas napustili svoje domove i iselili se u Zapadnu 

Evropu, prvenstveno u Njemačku; šta ste tokom vašeg mandata uradili da to 

spriječite; osjećate li se lično odgovornim za ovaj egzodus vaših sunarodnika iz 

Rožaja i iz drugih dijelova sjeverne Crne Gore? 

Odgovor traži i u pisanoj formi. 
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 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Rafet Husović, potpredśednik Vlade, a 

Koča Pavlović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: Šta ćete vi lično 

i vaša partija uraditi da to spriječite? 

         Rafet Husović, potpredśednik Vlade odgovorio je na dopunsko pitanje.  

         Poslanik Koča Pavlović koristio je proceduralnu intervenciju radi pojašnjenja 

stavova.  

 

2. Poslanik dr RADOSAV NIŠAVIĆ 

          Zašto Vlada Crne Gore ne želi da vidi ili minimizira problem iseljavanja građana 

sa sjevera Crne Gore u zemlje Evropske unije? 

 Odgovor traži i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Rafet Husović, potpredśednik Vlade, a dr 

Radosav Nišavić je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanik VLADISLAV BOJOVIĆ 

         Da li Vam je kao potpredsjedniku Vlade zaduženom za regionalni razvoj, 

poznato da je, u nekom od vladinih resora, ikada rađena analiza i da li je 

ustanovljeno zbog čega se, od referenduma održanog 2006. godine, građani 

masovno odseljavaju iz Crne Gore, i posebno sa područja sjevera; šta ste u 

predhodnom periodu preduzeli da se ovo odseljavanje zaustavi i da li će neko od 

nadležnih u Vladi snositi odgovornost zbog toga što je ova pojava poslednjih godina 

poprimila oblike egzodusa; da li će Vlada Crne Gore omogućiti građanima, koji 

pripadaju korpusu političkih protivnika ove vlasti, i koji su u najvećem broju srpske 

nacionalnosti, da dobiju obrazloženu potvrdu od Agencije za nacionalnu 

bezbjednost i drugih državnih organa, da zbog svog političkog opredjeljenja i 

nacionalne pripadnosti, ne mogu da ostvare pravo na zaposlenje i druga osnovna 

prava u Crnoj Gori, kako bi im se olakšalo dobijanje političkog ili ekonomskog azila 

i odlazak u neku od stranih država gdje bi mogli takva prava da ostvare?  

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je Rafet Husović, potpredśednik Vlade, a 

Vladislav Bojović je komentarisao odgovor. 

 

          Ministru prosvjete: 

 

         Poslanica dr Branka Bošnjak intervenisala je proceduralno zbog neodržanog 

javnog obećanja ovog i bivšeg ministra prosvjete da će dobiti pisani odgovor iako je 

više puta ponavljala isto poslaničko pitanje. 

 

1. Poslanik NIKOLA GEGAJ 

           Kada će početi izgradnja dječjeg vrtića u Gradskoj opštini Tuzi? 
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          Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar prosvjete, 

a Nikola Gegaj je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanica dr BRANKA BOŠNjAK 

Molim Vas da objasnite javnosti kako je moguće da Miomir Anđić sa mjesta 

glavnog prosvjetnog ispektora nakon bude izabran za savjetnika za gimnazije 

uprkos tome što se radi o kompromitovanoj osobi i nekome ko je pravosnažno 

krivično osuđivan za krivotvorenje inspekcijskog nadzora. 

 Odgovor traži i u pisanoj formi. 

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar prosvjete, 

a dr Branka Bošnjak je komentarisala odgovor. 

 

*  *  * 

 

         Śednica je prekinuta u 18 sati, a nastavljena śutradan (29. maja) u 10 sati i 

10 minuta. 

         Predśedavajući mr Milutin Simović je podśetio da se nastavlja sa pitanjima 

koja su za ovu śednicu postavljena mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih poslova. 

 

          Ministru unutrašnjih poslova: 

 

1. Poslanica MARIJA MAJA ĆATOVIĆ 

           Da li će Kotor, jedini grad u Crnoj Gori koji je pod zaštitiom Svjetske kulturne 

i prirodne baštine i zvanično dobiti status grada, koji mu je neopravdano oduzet 

Zakonom o teritorijalnoj organizaciji Crne Gore koji je donesen 02. novembra 2011. 

godine? 

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Marija Maja Ćatović je komentarisala odgovor. 

 

2. Poslanik EMILO LABUDOVIĆ 

Dokle je stigla istraga o ubistvu bivšeg poslanika i opozicionara Saše 

Markovića pošto se u javnosti pominju razni mođunarodni centri koji su pokojnog 

Markovića doživljavali kao veoma opasnog kritičara na čijoj su meti naročito bila 

tajna društva i rukovodstva SAD i NATO? 

   Odgovor traži i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Emilo Labudović je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje: 

Može li se sa onima koji su pucali iz marende boriti protiv ovako visoko 

organizovanih, visokoplaćenih i veoma bogatih kriminalaca o kojima ste i sami 

prićali? 
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            mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih poslova odgovorio je na dopunsko 

pitanje. 

3. Poslanik GENCI NIMANBEGU 

Koji su razlozi da se odlaže registracije NVO Albanica Rožaje u Registar 

nevladinih organizacija, a koju je podnio gospodin Ali Daci iz Rožaja početkom ove 

godine; da li je primjena zakona u ovom slučaju selektivna ili imate još sličnih 

primjera kojima je spriječena registracija NVO zbog neadekvatnog imena? 

     Odgovor traži i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

            Predśedavajući mr Milutin Simović je obavjestio da je ministru unutrašnjih 

poslova postavio pitanje i poslanik Obrad Gojković ali je opravdano odsutan da 

pitanje postavi i usmeno.  

           Predśedavajući mr Milutin Simović je odredio kraću pauzu kako bi se sačekao 

Zoran Pažin ministar pravde koji treba da odgovari na poslaničko pitanje. 

 

*** 

             Śednica je prekinuta u 11 sati i 15 minuta, a nastavila u 11 sati i 25 minuta. 

 

         Ministru pravde: 

 

1. Poslanica DANIJELA DANKA MARKOVIĆ 

Koliko je krivičnih postupaka u radu kod Višeg suda u Podgorici i Višeg suda 

u Bijelom Polju po optužnicama za krivično djelo iz člana 143. ubistvo i člana 144. 

teško ubistvo i koliko su ti sudovi donijeli pravosnažnih presuda za ta krivična djela 

za period od 2010. do 31. 12. 2014. godine? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi. 

    Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, ministar pravde, a Danijela 

Danka Marković je komentarisala odgovor. 

 

           Ministru finansija: 

 

1. Poslanik MILAN KNEŽEVIĆ 

            Ko je potencijalni investitor na lokalitetu Buljarica; koji su to dosadašnji 

realizovani projekti koji ga preporučuju da bude potencijalni investitor; kolika bi bila 

ulaganja u ovaj potencijalni projekat od strane investitora, kolika države, a koliki 

benefiti za građane, za vrijeme, i nakon završetka realizacije potencijalne investicije; 

Na koji način je država planirala regulisati imovinsko pravne odnose da je došlo do 

realizacije ove investicije? 
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     Odgovor traži i u pisanoj formi.  

           Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar finansija, a 

Milan Knežević je komentarisao odgovor. 

  

2. Poslanica DANIJELA DANKA MARKOVIĆ 

Ministarstvo finansija Crne Gore je 2007. godine formiralo Regionalne 

komisije za povraćaj i obeštećenje u Baru, Podgorici i Bijelom Polju otkada su 

prestale sa radom opštinske komisije. Koliko su pravosnažnih i izvršnih rešenja o 

povraćaju imovine donijela te tri komisije, kolika je površina vraćene imovine 

pojedinačno kod svake komisije, kojim bivšim vlasnicima, odnosno njihovim 

nasljednicima, koliko su pravosnažnih i izvršnih rešenja o obeštećenju donijele 

pojedinačno sve tri Regionalne komisije, kojim bivšim vlasnicima, odnosno njihovim 

nasljednicima i u kom iznosu, od dana preuzimanja predmeta od opštinskih komisija 

tj. od 2007. godine? 

      Odgovor traži i u pisanoj formi.  

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar finansija, a 

Danijela Danka Marković je komentarisala odgovor. 

 

3. Poslanik NEBOJŠA MEDOJEVIĆ 

Koliko je država Crna Gora dobila akcija Elektroprivrede Crne Gore za dug po 

osnovu PDV i doprinosa koji je na dan 31. 03. 2014. godine iznosio 45.263.955 

eura i po kojoj cijeni? Molim da mi dostavite Odluku Vlade i svu prateću 

dokumentaciju u vezi sa ovom transakcijom. 

      Odgovor traži i u pisanoj formi.  

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar finansija, a 

Nebojša Medojević je komentarisao odgovor. 

 

4. Poslanik NEVEN GOŠOVIĆ 

Kada će i koje mjere će Ministarstvo finansija preduzeti da se obračun i 

isplata staračkih naknada korisnika tog prava u Crnoj Gori, počev od 1. januara 

2015. godine, izvrši u svemu saglasno  Zakonu o izmjenama i dopunama Zakona o 

poljoprivredi i ruralnom razvoju (Službeni list CG, broj 01/15)? 

      Odgovor traži i u pisanoj formi.  

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar finansija, a 

Neven Gošović je komentarisao odgovor. 

 

5. Poslanica AZRA JASAVIĆ 

Na koji način Vlada planira da uspostavi balans između zaštite privatne 

svojine i zaštite javnog interesa po pitanju eksproprijacije; 

     Odgovor traži i u pisanoj formi.  
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          Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar finansija, a 

Azra Jasavić je komentarisala odgovor. 

 

6. Poslanik MILUTIN ĐUKANOVIĆ 

1) Koliki je rast bruto domaćeg proizvoda (po godinama), a koliko javnog 

duga (po godinama) za period 1. januar 2007. godine do 31. decembra 2014. 

godine? 

     Odgovor traži i u pisanoj formi.  

           Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar finansija, a 

Milutin Đukanović je komentarisao odgovor. 

            2) Za koliko je povećana vrijednost izgradnje autoputa od trenutka sklapanja 

ugovora do danas, uzimajući u obzir kursne razlike? 

     Odgovor traži i u pisanoj formi.  

           Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar finansija, a 

Milutin Đukanović je komentarisao odgovor. 

 

7. Poslanik mr DRITAN ABAZOVIĆ 

Šta je Ministarstvo finansija uradilo da bi se u Ulcinju realizovao projekat 

izgradnje Akva parka; kako je moguće da Komisija za restituciju koja je pod 

ingerencijom Ministarstva finansija donosi odluku za zemljište na kojem je trebalo 

da se realizuje investicija, i to u sred tenderskog postupka; kako je moguće da se 

nakon što je Ministarstvo finansija poništilo prvostepeno rješenje Komisije, ista više 

ne izjašnjava; da li je to način da se zadrže i podstaknu investitori u Crnoj Gori? 

      Odgovor traži i u pisanoj formi.  

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar finansija,  a 

mr Dritan Abazović je komentarisao odgovor. Proceduralnu intervenciju koristili su 

poslanici Luiđ Ljubo Škrelja i mr Dritan Abazović. Repliku su koristili poslanici Luiđ 

Ljubo Škrelja i mr Dritan Abazović. 

 

8. Poslanica SNEŽANA JONICA 

Koliko je nepokretnosti, po važećoj katastarskoj evidenciji, i to: posebnih 

djelova zgrada (stambenih prostora, poslovnih prostora, nestambenih prostora), kao 

i drugih nepokretnosti, upisano u katastarskom operatu kao svojina nepoznatog 

vlasnika i po kojem osnovu je izvršen takav upis; Podatke tražim ukupno za Crnu 

Goru, kao i za svaku opštinu, Glavni grad i Prijestonicu pojedinačno a takođe tražim 

da mi navedenu evidenciju dostavite po vrstama nepokretnosti. Koliko je Komisija 

za procjenu vrijednosti nepokretnosti izvršila procjena tokom 2013, 2014, i 2015. 

godine, (za svaku godinu pojedinačno); tražim tabelarni pregled koji sadrži sledeće 

podatke: po čijem zahtjevu za procjenu vrijednosti nepokretnosti je vršena procjena, 

ko je donio odluku o formiranju komisije, o sastavu komisije, o nepokretnosti je 
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izvršena procjena, koliko je i kada procijenjena nepokretnost i kolika je bila 

nadoknada članovima komisije. 

        Odgovor traži i u pisanoj formi.  

              Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar finansija, a 

Snežana Jonica je komentarisala odgovor. 

 

9. Poslanik GORAN TUPONjA 

Kako  i u kojoj mjeri se primjenjuju odredbe Zakona o porezu na dohodak 

fizičkih lica koje se odnose na oporezivanje prihoda od igara na sreću, kao i koliko 

je ostvareno prihoda od igara na sreću od stupanja na snagu ovih izmjena zakona. 

Koliko je bilo oporezivo, kao i koliko je bilo oporezovano? 

      Odgovor traži i u pisanoj formi.  

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar finansija, a 

Goran Tuponja je komentarisao odgovor. 

 

10. Poslanik GORAN DANILOVIĆ  

            U kojoj fazi i da li je u planu leks specijalis za Buljaricu, odnosno, da li je 

napravljen plan i dinamika razgovora sa vlasnicima privatnih posjeda na tom 

lokalitetu, uključujući i predstavnike  Mitropolije crnogorsko-primorske, odnosno, da 

li će sa njima razgovarati predstavnici Vlade i vladine komisije, u ime države Crne 

Gore, ili potencijalni investitor? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi.  

             Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Radoje Žugić, ministar finansija, a 

Goran Danilović je komentarisao odgovor. 

              Predśedavajući Suljo Mustafić je obavjestio da je ministru finansija postavio 

pitanje i poslanik Zoran Jelić ali je opravdano odsutan da pitanje postavi i usmeno.  

 

 

              Ministru za ljudska i manjinska prava 

 

1. Poslanik dr HALIL DUKOVIĆ 

             Kako ocjenjujete položaj manjinskih naroda i drugih manjinskih nacionalnih 

zajednica i što je Ministarstvo za ljudska i manjinska prava preduzelo u cilju 

unapređenja njihovog položaja u prethodnom periodu i koji su vam prioritetni zadaci 

u narednom periodu. 

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Suad Numanović, ministar za ljudska 

i manjinska prava, a dr Halil Duković je komentarisao odgovor. 
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               Ministru ekonomije:  

 

              Poslanik Mladen Bojanič koristio je proceduralnu intervenciju 

obavještavajući da je na osnovu člana 50 Poslovnika Skupštine Crne Gore zatražio  

odgovor od ministra ekonomije koji nije dobio, ostaje pri svom zahtjevu i insistira da 

mu se pisani odgovor dostavi.  

 

1. Poslanica NADA DROBNjAK 

             Koliko je razvijeno žensko preduzetništvo u Crnoj Gori i kakav je pristup 

finansijskim sredstvima za žene preduzetnice? 

           Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, 

a Nada Drobnjak je komentarisala odgovor. 

 

2. Poslanik mr ALEKSANDAR DAMJANOVIĆ 

             Koji su razlozi za prekoračenje roka za izbor najboljeg ponuđača u oblasti 

istraživanja ugljovodonika i da li Vlada Crne Gore unaprijed favorizuje pojedine 

kompanije u tom tenderskom postupku u zavisnosti od toga iz koje države dolaze 

iste? 

           Odgovor traži i u pisanoj formi. 

           Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije,  

a mr Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanik ZORAN MILjANIĆ 

              S obzirom na predizborno obećanje premijera Đukanovića iz 2012. godine, 

da će se u ovom mandatu Vlade otvoriti 40.000 novih radnih mjesta, koliko je novih 

radnih mjesta zaista otvoreno, a posebno u realnom sektoru i koliko je radnih mjesta 

u istom periodu zatvoreno? 

           Odgovor traži i u pisanoj formi. 

           Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, 

a Zoran Miljanić je komentarisao odgovor. 

 

4. Poslanik mr DANKO ŠARANČIĆ 

             Na koji način će, prema informacijama, analizama i procjenama Vašeg 

Ministarstva, eventualna izgradnja Bloka II Termoelektrane “Pljevlja” i proizvodnja 

energije u njemu, uticati na životnu sredinu i zdravlje ljudi? 

           Odgovor traži i u pisanoj formi. 

           Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, 

a mr Danko Šarančić je komentarisao odgovor. 
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             Ministru održivog razvoja i turizma: 

 

           Poslanica dr Jelisava Kalezić koristila je proceduralnu intervenciju da bi 

zatražila od generalnog sekretara  da hitno nađe rješenje za pet skupštinskih odbora 

jer nakon nedavnog požara u dvorištu cio prostor gdje su smješteni ovi odbori je 

kontaminiran, insistira da se spriječe teškoće u funkcionisanju onog dijela 

skupštinskih službi koje su smještene u blizini izgorjelog objekta u centru. 

          Molbu podrška našim saradnicama koju je proceduralno obavjestila poslanica 

dr Jelisava Kalezić potpisale su i poslanice dr Ljiljana Đurašković i dr Branka 

Bošnjak.   

            Predśedavajući Suljo Mustafić je obavjestio da je postignut dogovor da na 

dva poslanička pitanja odgovoriti Sanja Lješković Mitrović, pomoćnica ministra 

održivog razvoja i turizma. 

 

1. Poslanica dr JELISAVA KALEZIĆ 

Prema PUP-u Glavnog grada, preporučena je mikrolokacija Strganica kao 

povoljnije od dva varijantna rešenja za ukrsnicu autoputeva Jadransko - jonskog i 

Bar - Boljare. Zašto je Ministarstvo održivog razvoja i turizma izdalo Urbanističko 

tehničke uslove za lokaciju Ras, makrolokalitet Smokovac? 

          Odgovor na poslaničko pitanje dala je Sanja Lješković Mitrović, pomoćnica 

ministra održivog razvoja i turizma, a dr Jelisava Kalezić je komentarisala odgovor. 

 

2. Poslanica LjERKA DRAGIČEVIĆ 

Kada će se određene gradske luke početi opet adekvatno koristiti? 

     Odgovor traži i u pisanoj formi. 

           Odgovor na poslaničko pitanje dala je Sanja Lješković Mitrović, pomoćnica 

ministra održivog razvoja i turizma, a Ljerka Dragičević je komentarisala odgovor. 

 

          Predśedavajući Suljo Mustafić odredio je kratku pauzu zbog nedostatka 

televizijskog prenosa. 

*  *  * 

 

         Śednica je prekinuta u 15 sati i 20 minuta, a nastavila u 16 sati. 

         Nastavljeno je sa postavljanjem poslaničkih pitanja. 

                

          Ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja: 

 

         dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i ruralnog razvoja, je obavjestio da će 

odgovorima na poslanička pitanja prisustvovati njegova dva mlada saradnika, a 

javnosti i prisutnim poslanicima ih je  predstavio. 
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1. Poslanica MARTA ŠĆEPANOVIĆ 

Da li sistemsko rješenje u pogledu sprovođenja postupka inspekcijskog 

nadzora u oblasti poljoprivrede, vodoprivrede, ribarstva, šumarstva i drugih 

nadležnih inspekcija, od strane Uprave za inspekcije, otežava rad Ministarstva 

poljoprivrede i ruralnog razvoja? 

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede 

i ruralnog razvoja, a Marta Šćepanović je komentarisala odgovor. 

 

2. Poslanik mr DANKO ŠARANČIĆ 

Zbog čega je odloženo potpisivanje ugovora o kreditu sa Abu Dabi fondom za 

razvoj, koji se odnosi na podršku poljoprivrednoj proizvodnji i preradi u Crnoj Gori; 

da li je komunikacija sa ADFD prekinuta i šta, u konačnom, očekujete kada je 

pomenuti kreditni aranžman u pitanju? 

   Odgovor traži i u pisanoj formi.  

           Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede 

i ruralnog razvoja, a mr Danko Šarančić je komentarisao odgovor. 

 

3. Poslanik MLADEN BOJANIĆ 

           Koliko je zainteresovanih lica konkurisalo za sredstva obezbijeđena 

projektom Investiciono razvojnog fonda Crne Gore “Razvoj poljoprivrede kroz 

podršku Abu Dabi fonda  (ADMAS)”, koliko je od tih sredstava odobreno po 

pojedinačnim projektima i koliko je od njih do sada realizovano? 
     Odgovor traži i u pisanoj formi.  

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede 

i ruralnog razvoja, a Mladen Bojanić je komentarisao odgovor. 

 

4. Poslanik NIK GJELOSHAJ 

Koliko ste seoskih vodovoda završili u Vašem mandatu i kada će se početi sa 

realizacijom seoskih vodovoda za brdski dio Malesije? 

    Odgovor traži i u pisanoj formi.  

           Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede 

i ruralnog razvoja, a Nik Gjeloshaj je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 

pitanje: Ko radi glavni projekat, urađen i revidiran od ovlašćenog pravnog lica, kako 

se dobija vodna saglasnost od nadležnog organa lokalne uprave i dokaz o riješenim 

imovinsko-pravnim odnosima? 

           dr Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i ruralnog razvoja, odgovorio je na 

dopunsko pitanje.  
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           Ministru zdravlja: 

 

1. Poslanica dr LjILjANA ĐURAŠKOVIĆ 

Koliko iznose neizmirene obaveze Fonda za zdravstveno osiguranje Crne Gore 

prema Insitutu „Dr Simo Milošević“ u Igalu, na ime pruženih usluga u referentnom 

periodu na dan 30. 04. 2015.godine? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi. 

    Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Budimir Šegrt, ministar zdravlja, a dr 

Ljiljana Đurašković je komentarisala odgovor. 

 

2. Poslanik GORAN TUPONjA 

Šta Ministarstvo zdravlja preduzima i što će dalje preduzeti po pitanju 

višegodišnjeg pada nataliteta u Crnoj Gori, a sa tim u vezi na koji način namjerava 

spriječiti selektivne prkide trudnoće po osnovu pola; kakvi su rezultati kontrole rada 

privatnih i javnih zdravstvenih ustanova u dijelu prekida trudnoće? 

           Odgovor traži i u pisanoj formi. 

           Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Budimir Šegrt, ministar zdravlja, a 

Goran Tuponja je komentarisao odgovor.    

 

3. Poslanica dr JELISAVA KALEZIĆ  

          1) Koliko iznosi ukupan dug u zdravstvenom sisitemu Crne Gore na dan 31. 

marta 2015. godine? molim da odgovorite koliki je dug svake pojedine institucije 

zdravstva, kao i strukturu dugovanja.  

     Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Budimir Šegrt, ministar zdravlja, a dr 

Jelisava Kalezić je komentarisala odgovor. 

          2)  Prema Nacionalnoj medicinskoj statistici, koliki je morbiditet i mortalitet od 

malignih bolesti u Crnoj Gori u periodu 2004. - 2014. godine; molim da date podatke 

o: vrsti malignih oboljenja, uzrastu pacijenata, i polu. Takođe, da li se mogu označiti 

mjesta (geografska područja) u Crnoj Gori u kojima je morbiditet i mortalitet od 

malignih oboljenja iznad statističkog. 

         Odgovor traži i u pisanoj formi. 

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Budimir Šegrt, ministar zdravlja, a dr 

Jelisava Kalezić je komentarisala odgovor. 

 

         Ministarki rada i socijalnog staranja: 

 

1. Poslanica MARTA ŠĆEPANOVIĆ 

Imajući u vidu, da naš Porodični zakon poznaje institut privremenog 

izdržavanja, mene interesuje koliko je, od dana primjene ovog zakona, pokrenuto 

postupaka na osnovu člana 282 Porodičnog zakona, bilo po predlogu roditelja bilo 
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po službenoj dužnosti; takođe, imajući u vidu da Zakon propisuje pravo organa 

starateljstva da tužbom traži naknadu ovih troškova, ukoliko je bilo ovakvih 

predmeta, koliko je pokrenuto postupaka za naknadu troškova od onih koji su po 

zakonu dužni da daju izdržavanje? 

      Odgovor na poslaničko pitanje dala je Zorica Kovačević, ministarka rada i 

socijalnog staranja, a Marta Šćepanović je komentarisala odgovor. 

 

2. Poslanik VLADISLAV BOJOVIĆ  

Ako se već predstavlja za lidera u region u evropskih integracijama, i ako već 

predstavlja finansijsku situaciju u državi stabilnom, bez obzira na to što javni dug 

dostiće 2,5 milijardi eura, zbog čega ova Vlada ne obezbijedi sva potrebna sredstva 

da se, pod hitno, svim građanima, žrtvama tranzicije, kojima to pravo pripada, 

konačno isplate otpremnine koje se isplaćuju posredstvom Fonda rada; građani koji 

još uvijek nisu dobili otpremnine imaju pravo da znaju da li će ova Vlada čekati 

izbore da bi realizovala isplatu svih preostalih otpremnina ili planira da jedan broj 

lica ostavi da i dalje čekaju ovaj minimalni oblik materijalne  oštete za to što su, ne 

svojom krivicom,  već zbog pljačkaških privatizacija, ostali bez posla i bilo kakvih 

primanja; da li Vaše ministarstvo planira da obezbijedi određenu socijalnu zaštitu, u 

vidu egzisticionalnog minimuma, onim građanima za koje je evidetno da nikada 

neće ostvariti pravo na starosnu penziju zbog toga što ne ispunjavaju zakonom 

propisane uslove u pogledu radnog staža; postavlja se pitanje, od čega će da žive 

građani, koji pripadaju ovoj kategoriji, kada dostignu godine starosti koje su 

propisane po zakonu za odlazak u penziju; s tim u vezi tražim da mi dostavite 

podatak koji je broj lica koja se nalaze na evidenciji Zavoda za zapošljavanje Crne 

Gore, a koja s obzirom na njihove godine starosti i godine radnog staža koje imaju, 

neće moći da ostvare pravo na starosnu penziju po važećem zakonu? 

  Odgovor na poslaničko pitanje dala je Zorica Kovačević, ministarka rada i 

socijalnog staranja, a Vladislav Bojović je komentarisao odgovor.    

  Poslanica dr Jelisava Kalezić koristila je proceduralnu intervenciju da se  

javno izvine generalnom sekretaru jer nije imala predhodnu informaciju da je on već 

preduzeo i sve uradio što je mogao za ovo kratko vrijeme, povodom pomenutog  

požara. 

*  *  * 

 

          Śednica je prekinuta u 18 sati, a nastavljena 1. juna u 12 sati i 5 minuta. 

 

Predśedavajući mr Milutin Simović je podśetio da se nastavlja sa pitanjima 

koja su za ovu śednicu postavljena Zorici Kovačević, ministarki rada i socijalnog 

staranja. 
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3. Poslanik ZORAN JELIĆ 

 Koliko je podnešeno zahtjeva za ostvarivanje prava na penziju po poslednjim 

Izmjenama i dopuna zakona o penzijsko invalidskom osiguranju; da li je Fond PIO 

donio po ovim zahtjevima rješenja i koji je to broj? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi.  

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Zorica Kovačević, ministarka rada i 

socijalnog staranja, a Zoran Jelić je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 

pitanje: Interesuje me, kakva je situacija u Plantažama, koliko imamo zaposlenih 

domaćih radnika u okviru sezonskog zapošljavanja i šta je Ministarstvo rada 

preuzelo za angažovanje domće radne snage po osnovu izgradnje autoputa? 

Zorica Kovačević, ministarka rada i socijalnog staranja, odgovorila je na 

dopunsko pitanje. 

 

4. Poslanik JANKO VUČINIĆ 

          1) Zašto se u Fondu PIO vrši opstrukcija Zakona o dopuni zakona o penzijskom 

i invalidskom osiguranju, koji je donijela Skupština Crne Gore 25. saziva, na sjednici 

drugog vanrednog zasijedanja u 2015. godini, dana 26. februara 2015. godine. 

Zakon se odnosi na mogućnost prijevremenog penzionisanja za osiguranike kojima 

je u privrednom društvu, u kojima je država imala vlasnički udio, prestao radni odnos 

zbog uvođenja stečaja a imaju preko 30 godina staža osiguranja (muškarac), 

odnosno 25 godina staža osiguranja (žena). S obzirom da se pravo na starosnu 

penziju u skladu sa ovim zakonom može ostvariti do 1. jula 2015. godine da li imate 

podatak koliki broj bivših radnika je do sada ostvario pravo na starosnu penziju na 

osnovu ovoga Zakona? 

            Odgovor traži i u pisanoj formi.  

            Odgovor na poslaničko pitanje dala je Zorica Kovačević, ministarka rada i 

socijalnog staranja, a Janko Vučinić je komentarisao odgovor. 

           2) Koje su mjere preduzele nadležne državne institucije da bi zaštitile 

zaposlene u željezari Toščelik Nikšič od šikaniranja i bahatog i nasilničkog 

ponašanja vlasnika ove kompanije. Nakon kontrolnog saslušanja koje je održano 2. 

marta 2015. godine na sjednici Odbora za zdravstvo, rad i socijalno staranje 

povodom 45 teških povreda i dva smrtna slučaja mladih radnika u ovoj fabrici a koje 

je organizovano povodom javnog poziva nadležnim državnim institucijama za pomoć 

od strane Sindikalne organizacije zbog  šikaniranja i maltretiranja zaposlenih i 

tjeranja na prekovremeni rad, nedavno su, posle svega što se dešavalo u toj fabrici, 

uručeni nezakoniti otkazi za dvanaestoricu radnika željezare Toščelik. Da li državne 

institucije koje su trebale da reaguju u ovom slučaju, kao što su: Ministarstvo rada i 

socijalnog staranja, Ministarstvo ekonomije i Uprava za inspekcijske poslove u čijoj 

je nadležnosti Inspekcija rada, imaju bilo kakvih mogućnosti da zaštite svoje 

građane i zaposlene kod stranih i domaćih poslodavaca ili su samo nijemi 
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posmatrači ili saučesnici u ovom kako je rečeno od strane Sindikata iživljavanju nad 

radnicima, odnosno građanima Crne Gore.  

            Odgovor traži i u pisanoj formi.  

            Odgovor na poslaničko pitanje dala je Zorica Kovačević, ministarka rada i 

socijalnog staranja, a Janko Vučinić je komentarisao odgovor i postavio dopunsko 

pitanje: Šta ćemo uraditi da pomognemo tim ljudima, šta predlažete njima kao 

građanima koji su se našli praktično na ulici bez iđe išta kako i na koji način da 

prežive? 

           Zorica Kovačević, ministarka rada i socijalnog staranja, odgovorila je na 

dopunsko pitanje.  

 

5. Poslanik NEVEN GOŠOVIĆ 

          Koliki broj lica, kojima je radni odnos prestao usljed stečaja se, saglasno 

odredbama člana 99a Zakona o radu, obratio Fondu rada zahtjevom za uplatu 

doprinosa za penzijsko i invalidsko osiguranje za godine radnog staža koje tim licima  

nedostaju za sticanje uslova za penziju, a za koji period im poslodavac nije vršio 

uplatu tih doprinosa; na koji način su ti predmeti riješeni, te da li je, i ako jeste u 

kolikom iznosu sredstava je Fond rada izvršio isplatu doprinosa za penzijsko i 

invalidsko osiguranje primjenom odredbi člana 99a Zakona o radu; da li su tačne 

informacije, da nadležni organi primijenu odredbi člana 99a Zakona o radu, tumače 

na način, da lice koje je steklo jedan od zakonskih uslova za ostvarivanje prava na 

penziju, pravo na uplatu doprinosa za penzijsko i invalidsko osiguranje kod Fonda 

rada, može ostvariti tek nakon okončanja stečajnog postupka? 

            Odgovor traži i u pisanoj formi.  

            Odgovor na poslaničko pitanje dala je Zorica Kovačević, ministarka rada i 

socijalnog staranja, a Neven Gošović je komentarisao odgovor. 

 

6. Poslanik RADOVAN OBRADOVIĆ 

Da li je Ministarstvo rada i socijalnog staranja ove godine primijenilo mjere 

socijalne uključenosti radno sposobnih korisnika materijalnog obezbjeđenja,  u cilju 

prevazilaženja nepovoljne materijalne situacije; da li je uspostavljena međusobna 

saradnja Centara za socijalni rad i Zavoda za zapošljavanje Crne Gore u sprovođenju 

mjera socijalne uključenosti radno sposobnih korisnika materijalnog obezbjeđenja; 

shodno navedenom, koliko se radno sposobnih korisnika materijalnog obezbjeđenja 

zaposlilo, odbilo ponuđeno zaposlenje ili stručno osposobljavanje, prekvalifikaciju ili 

dokvalifikaciju?  

         Odgovor na poslaničko pitanje dala je Zorica Kovačević, ministarka rada i 

socijalnog staranja, a Radovan Obradović je komentarisao odgovor. 
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7. Poslanik SRĐAN PERIĆ 

Šta Ministarstvo čini kako bi radnici koji su angažovani na poslovima 

obezbjeđenja osoba i objekata ostvarivali prava koja proističu iz odredaba Zakona 

o radu? 

         Odgovor traži i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaničko pitanje dala je Zorica Kovačević, ministarka rada i 

socijalnog staranja, a Srđan Perić je komentarisao odgovor. 

 

8. Poslanik NIK GJELOSHAJ 

Kada će biti otvorene kancelarije Zavoda za zapošljavanje i Centra za socijalni 

rad u Tuzima, za potrebe građana Malesije? 

         Odgovor traži i u pisanoj formi.  

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Zorica Kovačević, ministarka rada i 

socijalnog staranja, a Nik Gjeloshaj je komentarisao odgovor. 

 

9. Poslanik EMILO LABUDOVIĆ 

          Da li su i u kojoj mjeri opštinski Centri za socijalni rad ispoštovali odredbe člana 

12, stav 2 i 3, Zakona o zaštiti od nasilja u porodici, da li su podneseni i da li se 

podnose izvještaji resornom ministarstvu u predviđenim intervalima i da je 

Ministarstvo, shodno tim izvještajima, ima razrađenu strategiju pomaganja 

socijalizacije lica sa invalidetom, i, s tim u vezi, šta planira kada je riječ o staranju i 

njezi tih osoba nakon što navrše 27 godina života kada gube pravo boravka u 

dnevnim centrima?  

         Odgovor traži i u pisanoj formi.  

         Odgovor na poslaničko pitanje dala je Zorica Kovačević, ministarka rada i 

socijalnog staranja, a Emilo Labudović je komentarisao odgovor. 

 

10. Poslanica AZRA JASAVIĆ  

          Zakon o profesionalnoj rehabilitaciji i zapošljavanju osoba sa invaliditetom 

donešen je 2008. godine, a do danas na pravi način nije primijenjen. Naime, 2013. 

godine na evidenciji Zavoda za zapošljavanje nalazilo se,  prema podacima kojima  

raspolažemo 1.984 prijavljena lica sa invaliditetom, od kojih su svega 52 osobe su 

bile uključene u proces  rada. Koliko danas ima osoba sa invaliditetom na evidenciji 

Zavoda za zapošljavanje, a koje imaju visok stepen stručne spreme, odrađen 

pripravničkim stažom, kao i položen stručni ispit; koliko danas ima osoba sa 

invaliditetom tačnije sa oštećenjem vida na evidenciji Zavoda za zapošljavanje, a koje 

imaju visok stepen stručne spreme, odrađen pripravnički staž, kao i položen stručni 

ispit? 

         Odgovor traži i u pisanoj formi.  
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   Odgovor na poslaničko pitanje dala je Zorica Kovačević, ministarka rada i 

socijalnog staranja, a Azra Jasavić je komentarisala odgovor. 

 

11. Poslanik ANDRIJA POPOVIĆ 

         Da li će država Crna Gora preko Ministarstva rada i socijalnog staranja 

finansijski pomoći Javnu ustanovu za smještaj, rehabilitaciju i resocijalizaciju 

korisnika psihoaktivnih supstanci Podgorica, koja je specijalizovana za tretman 

bolesti zavisnosti a koja se finansira isključivo iz budžeta Glavnog grada Podgorice i 

sredstava porodica zavisnika a koriste je pacijenti iz čitave Crne Gore ali i 

inostranstva?  

          Odgovor traži i u pisanoj formi.  

          Odgovor na poslaničko pitanje dala je Zorica Kovačević, ministarka rada i 

socijalnog staranja, a Andrija Popović je komentarisao odgovor. 

          Predśedavajući mr Milutin Simović je obavjestio da su Zorici Kovačević 

ministarki rada i socijalnog staranja postavili pitanje i poslanik Goran Danilović i 

poslanica Nada Drobnjak ali su opravdano odsutni da pitanje postave usmeno. 

 

            Ministru kulture: 

      

1. Poslanica ŽANA FILIPOVIĆ 

            Šta će Ministarstvo kulture Crne Gore preduzeti nakon arheoloških i 

konzervatorskih istraživanja na novootkrivenim materijalnim ostacima i artefaktima 

na cijeloj teritoriji Crne Gore;  da li će te pripremiti konzervatorske projekte nakon 

ovih istraživanja i naučno obraditi iste ili će ovi lokaliteti biti ostavljeni na milost 

vremenu? 

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Goranović, ministar kulture, a 

Žana Filipović je komentarisala odgovor. 

 

2. Poslanica LjERKA DRAGIČEVIĆ 

Što je gospodine ministre sa izvještajima komisija Ministarstva kulture koje 

su izradile revalorizaciju kulturnih dobara Crne Gore, a Vlada ih usvojila prije šest 

mjeseci i kada će se isti naći na sajtu, odnosno kada će se postupiti po izvještaju  

implementirati? 

            Odgovor traži i u pisanoj formi.  

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Goranović, ministar kulture, a 

Ljerka Dragičević je komentarisala odgovor. 

 

3. Poslanica mr BRANKA TANASIJEVIĆ  

           Ravnomjeran razvoj kulture, jedan je od prioriteta koji su utvrđeni Zakonom 

o kulturi i Nacionalnim programom razvoja kulture. Da bi se obezbijedio ovakav 
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razvoj kulture, Ministarstvo kulture je u obavezi da podrži realizaciju projekata i 

programa na cijeloj teritoriji Crne Gore. Šta je na ovom planu Ministarstvo kulture 

uradilo do sada, koje su mjere i aktivnosti sprovedene, koji su rezultati ostvareni i 

koji su dalji planovi u tom smislu? 

      Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Goranović, ministar kulture, a mr 

Branka Tanasijević je komentarisala odgovor. 

 

4. Poslanik ANDRIJA POPOVIĆ 

  Što se događa sa neslavnim, decenijskim pokušajima realizacije kapitalnog 

projekta Enciklopedije Crne Gore, što je Crnogorska akademija nauka i umjetnosti 

uradila na veoma značajnom projektu za našu državu i koliko je sredstava do sada 

naša država opredijelila za ovu svhu? 

            Odgovor traži i u pisanoj formi.  

            Odgovor na poslaničko pitanje dao je Pavle Goranović, ministar kulture, a 

Andrija Popović je komentarisao odgovor. 

*  *  * 

 

          Śednica je prekinuta u 14 sati i 50 minuta, a nastavljena śutradan (2. juna ) 

u 10 sati i 40 minuta. 

           Predśedavajući Suljo Mustafić je podśetio da se nastavlja sa pitanjima koja 

su za ovu śednicu postavljena mr Predragu Boškoviću ministru prosvjete. 

 

          3. Poslanica dr BRANKA BOŠNjAK 

          Molim Vas da objasnite prosvjetnoj javnosti šta vas je motivisalo na ponovni 

izbor gospodina Branimira Kostića za direktora Stručne medicinske škole u 

Podgorici. 

         Odgovor traži i u pisanoj formi. 

         Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar prosvjete, 

a dr Branka Bošnjak je komentarisala odgovor i postavila dopunsko pitanje: U koliko 

u ovim dokazima koje ću Vam dostaviti, za gospodina Kostića, hoću da čujem od 

Vas, u koliko bude nezakonito primljena, bez javnog konkursa, kršeći zakon, da li 

ćete razriješti i gospodina Kostića sa mjesta direktora Medicinske škole u Podgorici? 

           mr Predrag Bošković, ministar prosvjete, odgovorio je na dopunsko pitanje. 

 

        4. Poslanik dr RADOSAV NIŠAVIĆ 

         Šta je preduzelo i šta će preduzeti Ministarstvo prosvjete nakon dobijanja 

izvještaja Komisije koja je izvršila kontrolu poslovanja škola početkom ove godine i 

tom prilikom utvrdila mnoge nepravilnosti? 

          Odgovor traži i u pisanoj formi. 
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          Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar prosvjete, 

a dr Radosav Nišavić je komentarisao odgovor. 

 

5. Poslanica SNEŽANA JONICA 

Koliki je broj studenata koji su u studijskoj 2006/07, 2007/08, 2008/09, 

2009/10, 2010/11, 2011/12, 2012/13, 2013/14 godini stekli diplomu: 

primijenjenih osnovnih studija, akademskih osnovnih studija, specijalističkih 

studija, primijenjenih magistarskih studija, akademskog naziva magistra nauka, 

akademskog naziva doktora nauka na svim univerzitetima u Crnoj Gori i 

ustanovama visokog obrazovanja koje su licencirane i akreditovane u skladu sa 

Zakonom o visokom obrazovanju; podatke tražim pojedinačno po fakultetima, 

odsjecima i smjerovima. Koliko je radnih mjesta sistematizovano u organima 

državne uprave za koja se traže završene samo osnovne studije; tražim da mi se 

podaci dostave ukupno, kao i pojedinačno, za svaki organ državne uprave sa 

nizivom radnog mjesta i nazivom osnovnih studija. Koliko je novca uplaćeno za upis 

2012/13 i 2013./2014. godine, kao i za polaganje ispita u avgustovskom roku 

2013. i 2014. godine; podatke tražim pojedinačno za sve fakultete, svih univerziteta 

u Crnoj Gori. Na koji način su navedena sredstva utrošena na tim fakultetima tokom 

navedenih studijskih godina.  

          Odgovor traži i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Predrag Bošković, ministar prosvjete, 

a Snežana Jonica je komentarisala odgovor. 

           Predśedavajući Suljo Mustafić je obavjestio da je ministru prosvjete 

postavljeno još jedno pitanje poslanika dr Izeta Bralića ali je opravdano odsutan da 

pitanja postavi i usmeno.  

*  *  * 

 

          Śednica je završena 2. juna u 11 sati i 15 minuta. 

 

 Prekucani fonografski zapis sa śednice čine sastavni dio ovog  zapisnika. 

 

 

    Broj 00-61/15-6/1 

    Podgorica, 2. jun 2015.godine 

 

 

SKUPŠTINA CRNE GORE 25. SAZIVA 

 

 

GENERALNI SEKRETAR                                                      PREDŚEDNIK 

      Siniša Stanković        

                                                                                        Ranko Krivokapić 
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